
 

 

 

Referat Bestyrelsesmødet tirsdag D. 3/9 2024, kl. 17- 19 

Tanja står for lidt let mad.  

 

Deltagende:  Christina, Marie-Louise, Cecilie, Emilie, Charlotte, Laura og Tanja 

Afbud fra: ingen 

Referent: Tanja 

Emne Beskrivelse 

Info fra leder Bestyrelseskursus 
Vi var vi alle enige om, at vi var til et rigtig godt kursus i 
går.  
Vi har ikke tid i aften til at gennemgå det, men Christine og 
jeg, finder en dag, hvor vi sætter os sammen og samler op. 
Så kan vi konstruktivt videregiver til jer, der ikke var med 
og sætte retning i vores bestyrelse.  
 
Sygefravær 

 Over sommeren og til nu, har vi været ramt af 
sygdom, så vi har løbet stærkere end ellers. Nogle 
opgaver og planlagte aktiviteter er blevet droppet 
og fokus har været på, at give børnene den bedste 
dag.  

Personalesituation i 
huset. 
v/ Tanja 

Jeg fortæller hvordan bemandingen i huset ser ud pt og 
hvordan jeg tænker personalesituationen fremadrettet.  
 
Jeg har et jobopslag ude, hvor jeg søger en fast pædagog. 
Vi har afholdt en samtale, der desværre ikke kastede noget 
af sig og der er ikke mange relevante ansøgere. 
Derfor har jeg ansat en dygtig medhjælper, i første 
omgang frem til jul.  



Vi har fået mange nye børn og det var vigtigt for mig at få 
hænder ind hurtigt og derfor kom Vibeke, der er ansat 
frem til jul. 
En mulighed jeg er, at fastansætter 2 medhjælpere. Og så 
kommer vi ikke til at opfylde 60/40 målsætningen, til 1. feb 
(Hvor Mette er tilbage fra barsel og Rasmine kommer som 
pædagog) vil den hedde 55/45. Dette har jeg fået 
godkendt i administrationen, da jeg har en langsigtet plan. 
Jeg har sendt Stephanie på pædagoguddannelse og hun er 
faktisk allerede startet. Så om 3,5 år vil der komme endnu 
en pædagog i huset, en vi kender og ved passer ind og en 
som allerede nu, er rigtig dygtig.  
Det er meget vigtigt for mig, at vi passer rigtig godt på 
vores kultur i huset og at de personaler jeg ansætter, 
passer ind i huset, så vi får det bedste fundament for, at 
arbejde med højkvalitet. 

Arbejdslørdag Ifgl vores årshjul har vi planlagt arbejdslørdag d. 21. 
september.  

1. vi kan afholde arbejdslørdag og tage dem der kan 
med relativ kort varsel 

2. vi kan rykke dagen 
 
Beslutning: 
Vi vælger at rykke til efter nytår. Christine tjekker 
lokalkalenderen og vender tilbage til Tanja og så sætter vi 
en dato til foråret. 
På næste bestyrelsesmøde finder vi en fast tidspunkt 
fremadrettet for arbejdslørdagen.  
 
OBS invitationen til arbejdslørdag, skal være meget 
beskrivende og rammesættende på, hvad man skal og må.  

Hørring Budget 2025 
- 2028 

Hørings materiale er sendt til jer. Jeg gennemgår 
punkterne.  

-  Vi har arbejdet med fælles høringssvar.  

Formandsnetværket 
v/ Christine 

 Ikke nyt herfra? 

Børneforum 
 

Info: 
Børneforum er flyttet til d. 7/11 2024. (Den oprindelige 
dato var to dage før). Jeg har sendt det til jeres kalender.   



EVT Forældrekaffe Hvem skriver ud, når der er forældrekaffe? Laver opslag og 
skriver på AULA? 
Lige pt er det den der har den kommende forældre kaffe.  
Tanja undersøger om Formanden (pt. Christine) kan få 
adgang til at lave et opslag til ALLE på AULA og ikke skal 
vælge hver enkelt.  

EVT Inden et 
bestyrelsesmøde 

Skal vi skrive ud inden vi holder et møde? 
Ja dette er en god ide, da vi håber at flere forældre læser 
referatet. Formanden sørger for dette eller uddelegerer til 
en anden fra bestyrelsen, om nødvendigt.  

 


